
TRPIMIR GOLUŽA:  

- Poštovani dragi gradski oci,  

uistinu je bilo indikativno ja bi rekao i pomalo tužno gledati vas kako danas ulazite u 

Gradsku skupštinu potajice kao neki lupeži na stražnji ulaz da bi ste izbjegli ljude koji su vas 

čekali na glavnom ulazu. To zapravo pokazuje kako vi shvaćate svoj mandat jer onaj tko se boji 

svojih građana on je svjestan da je negdje pogriješio.  

No idemo na sportsku tematiku, vidim da se naš gradonačelnik jako hvali investicijama 

u sportske objekte.  

Bili ste sad u Domu sportova koji se temeljito rekonstruira i koji će građane grada Zagreba 

koštat 56 milijuna eura iz gradskog proračuna. Nažalost možda ne vašom krivnjom ali krivnjom 

vašeg zamjenika vi niste iskoristili prigodu povlačenja europskih sredstava od 5 milijuna eura 

zato jer niste priložili građevinsku dozvolu za to. Inače šta se tiče Doma sportova uopće je 

upitno da li je trebalo ić u njegovu obnovu nego se trebao srušit i izgradit potpuno nova dvorana. 

Puno bi bilo ekonomičnije.  

Idemo na Kranjčevićevu. Vaš zamjenik Korlaet je 2022. godine ničim izazvan sazvao 

konferenciju za novinare gdje je javno obećao da će na proljeće 2024. godine se tamo igrati 

nogomet. Mi smo u proljeću 2025. ništa od toga osim šta je investicija s 10 milijuna porasla na 

30 milijuna.  

Što se tiče bazena Utrine odnosno Špansko, pardon, tamo je investicija s 13,5 milijuna 

porasla na 32 milijuna eura. Tamo mijenjate građevinske dozvole jer nisu u skladu s postojećim 

GUP-om i tamo ste izgubili 19  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

milijuna eura.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Ja vas želim pitati jeste li vi svjesni da ste svojim postupanjem debelo oštetili proračun 

Grada Zagreba, a ako dodamo  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- stadion u Maksimiru to je iznos  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Jasno nam je sada pitanje.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- od 150 milijuna eura.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Ja sam upravo htio pitat što je pitanje oko sportskih objekata. Pitanje je 

jasno. Hvala lijepo.  

Odgovorit će gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

  



TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Goluža ja bi očekivao bar neko elementarno poznavanje a i ono praćenje 

onog što govorimo. Ako već pratite konferencije za medije onda bi mogli vidjeti da sam ja baš 

tada na konferenciji za medije u subotu ispred Doma sportova govorio zašto mora bit iz 

gradskog proračuna financirana obnova Doma sportova. Taj dio niste upratili. Znači vi ne znate 

da Fond solidarnosti vezano za obnovu od potresa ne financira obnovu od potresa za sportske 

objekte. Vi to ne znate. O.K. da ne znate ali ako već citirate konferenciju za medije koju sam 

imao onda valjda je minimum, ne znam, pristojnosti prije nego što me prozivate da pogledate 

od početka do kraja tu konferenciju za medije jer sam to i napominjao, da ne može po pravilima 

Europske unije se financirati obnovu od potresa za sportske objekte i zato to mora past na 

gradski proračun. Kad je bio potres? 2020. godine u ožujku. Kad je zatvoren Dom sportova, 

Ledena dvorana? U ožujku 2020. godine. Znači nas je dočekala već zatvorena dvorana Doma 

sportova i vi kažete nije trebalo ić u obnovu. A o tome da treba ić u obnovu Doma sportova je 

govorila prethodna vlast deset godina. Više od deset godina. Jer su rekli da krov nije siguran 

statički i da treba ići u obnovu Doma sportova. Napravili smo analizu, vidjeli smo da graditi 

novi Dom sportova bi na toj lokaciji trebalo puno duže nego raditi obnovu i koštalo bi puno 

više. A na kraju obnova koju radimo u Domu sportova je cjelovita obnova. U III. fazi će imati 

energetsku obnovu znači obnovu ovojnice, potpuno novu opremu i kompleks ne od jedne 

dvorane nego osam dvorana koliko je Dom sportova će bit potpuno novo. I da to će koštati 

preko 50 milijuna eura iz gradskog proračuna.   

A što se tiče povlačenja iz EU sredstava mi smo ih upeterostručili  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

u odnosu na rekord prethodne vlasti.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

Gospodin Goluža je zatražio dodatno objašnjenje. Izvolite zastupniče.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle gospodine gradonačelniče svi su rastanci tužni pa čak i oni koji nam nude 

perspektivu neke svjetlije budućnosti jer zapravo sumiramo rezultate onog što smo napravili. 

Mi se družimo od 12.6. čini mi se 2021. godine i kad bi trebao sumirat ono što ste napravili i 

kad bi to morao izrazit jednom riječju to bi bila riječ kaos. To bi bio totalni komunalni kaos u 

gradu Zagrebu i po pitanju smeća i po pitanju prometa i po pitanju javnog gradskog prijevoza.  

No, rastanci  su prilika i da darujemo osobe. Ja vam na našem rastanku bez obzira šta 

ste vi pokazali da ste totalni antisportski tip želim poklonit jedan dres, dres golmana 

nogometnog jer ćete vi branit svoju poziciju na kojem je zapravo napisana ostavština  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

vašeg mandata, a to je kaos u gradu Zagrebu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Evo vrijeme je isteklo.  

 

MARIO ŽUPAN iz klupe:  

- Kol'ko poklona danas!  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Sad ćemo dati riječ gospodinu Tomaševiću gradonačelniku Grada Zagreba ako želi 

dodatno objasnit, ako ne, ako ne ne mora, kako želi.  

 



TRPIMIR GOLUŽA izvan dosega mikrofona:   

- Evo i poklon vrećica je prigodna.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- …… vrući poklon.   

……(Žamor)……  

Dodatno objašnjenje, gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

……(Žamor)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ja zastupniče Goluža vama neću ništa darovat s obzirom na to da sad napravimo 

anonimnu anketu među svim zastupnicima Gradske skupštine ja mislim da bi vi uvjerljivo bili 

najnepopularniji zastupnik i među oporbom i među vladajućom većinom jer razina vaših 

seksualnih…  

……(Lupanje po klupama)……  

 

ISTOVREMENO iz klupa: -Ajmo anketu, ajmo!  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Razina vaših…  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- To ćete pod pauzom, neformalno.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Razina vaših komentara, zlostavljanja, vrijeđanja a posebice prema ženama bilo da su 

pročelnice bilo da su zastupnice u ovoj Skupštini je ispod svake razine. I u tom smislu stvarno 

mislim da ne zaslužujete ništa osim osude za to što ste radili u ove četiri godine i srozali ste 

doista razinu rasprave u ovoj Skupštini upravo svojim komentarima. I često su vas morali i 

kolege iz oporbe upozoravati da stanete.  

Što se tiče… 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Što se tiče poklona meni je moram priznat žalosno gledat vaše konferencije za medije  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

kada nitko se pored vas ne pojavljuje, kad ste sami na tim konferencijama za medije. Ne 

znam 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- mislim da ćete i dalje, samo da kažem do kraja, mislim da ćete i dalje trpiti sljedeće 

četiri godine kao što je vaš slogan.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Vidimo se na snowboardu na novoj sedežnici kad je otvorimo na Sljemenu.  



 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala, dovoljno, isteklo je vrijeme.  

Idemo dati priliku da postavi pitanje potpredsjednik Skupštine Igor Peternel. Izvolite 

potpredsjedniče.  

 
 


